
Pytania akcjonariuszy zadane na Zwyczajnym Walnym Zgromadzeniu FAMUR S.A. z dnia 30 czerwca 

2014r.: 

1. Czy Spółka podjęła decyzje co z opcją zakupu akcji Kopex? 

Spółka nie zamierza korzystać  z opcji zakupu. Nieskorzystanie z możliwości realizacji opcji na 

akcje KOPEX S.A. jest związane z upływem terminu obowiązywania wspomnianej umowy oraz 

brakiem porozumienia pomiędzy FAMUR S.A., Kopex  S.A. oraz ich akcjonariuszami w temacie 

połącznia spółek.  

 

2. Dlaczego Spółka nie próbowała zwiększyć swojego stanu posiadania w Kopex w celu 

uzyskania możliwości powołania swojego przedstawiciela do Rady Nadzorczej? 

Celem strategicznym Spółki, przy zakładanym połączeniu z Kopex S.A., było utworzenie, 

poprzez transformację podmiotów obu Grup, sprawnego i efektywnie zarządzanego 

podmiotu mogącego skutecznie konkurować z międzynarodowymi dostawcami maszyn i 

usług dla przemysłu wydobywczego na rynkach globalnych. Połączenie miało być wspólnym 

dziełem akcjonariuszy i pracowników spółek Famur i Kopex. Zamiarem Spółki było 

przeprowadzenie wspólnego przedsięwzięcia, a nie wymuszanie decyzji. Wobec braku 

porozumienia pomiędzy FAMUR S.A. oraz Kopex S.A. podejmowanie takich kroków byłoby 

bezprzedmiotowe. 

 

3. Czy wycofanie się z pomysłu połączenia ma charakter definitywny? 

Należy wskazać, że potencjalne połączenie może zakończyć się sukcesem jedynie przy ścisłej 

współpracy obu podmiotów. W sytuacji braku zaangażowania Kopexu, realizacja projekt jest 

niemożliwa. Naszym zamiarem jest ciągła poprawa efektywności produkcji i wzrost 

konkurencyjności oferowanych produktów, bez względu na postawę Kopexu. Oczywiście 

zawsze jesteśmy otwarci na rozmowy, ale w obecnej sytuacji zamierzamy realizować 

strategię rozwoju Grupy FAMUR w oparciu o własne zasoby bez udziału Kopex.. 

 


